

September 4th,

Happy Friday Haines family,

Thank you for all of your patience this summer. Our teachers and entire staff have worked so hard in preparation of the first day of school, Tuesday, September 8th, 2020 at 7:45 AM. All students should log on daily at 7:45AM.

Mindset Matters this year, so please remember that our teaching staff and students will all be game changers. We are going to make history as this has never been done before.

We know you may still have questions about devices, supplies, instructional materials, and more, so join Mr. Scherquist and I at our first Principal Chat at 11:00 AM on Tuesday, September 8th.

Let's remember that the first few weeks of school, our teachers will spend time on building a community with the students, so please assist them by making sure students are logged on at 7:45 AM, completing the necessary forms electronically and submitting them to haineses@cps.edu, paying school fees electronically, and being available to speak to teachers if needed.

Please bookmark the school's website: haines.cps.edu
Under the icon, remote learning, you will see your child's weekly schedule every Monday morning.

We are all in this together and I look forward to a wonderful year.

#mindsetmatters

各位興氏學校家庭，星期五快樂！

感謝大家這夏天的耐心等待，我們的老師們和全體員工，非常努力準備開學第一天的來臨（本年度首天上課日為2020年9月8日，星期二，上午7點45分），所有學生都應每天早上7點45分登錄網上學習會議。

今年學校主題為「思維心態的重要」，因此請記住，我們的教職人員和學生都將會成為改變慣常規則者，我們將前所未有的來創造歷史。

我們知道大家可能對借用學校電子設備、學生學習所需材料及教材等等還有疑問。因此，在9月8日（星期二）上午11:00學校會舉行「第一次校長網上聊天」會議，歡迎大家一起參加，與梅綺雯校長和詩史葛副校長傾談。

請緊記，在開學的最初幾週，老師們將花時間與學生們建立「學校社區意識」，因此請幫助及確保貴子女，每天上午7點45分準時登錄網課；填寫必要的電子表格，並用電郵方式提交給學校（學校電郵地址是Haineses@cps.edu），亦請以電子方式支付學費，並在需要時與老師溝通談話。

請把興氏學校的網站地址

www.haines.cps.edu 添加在手提電話為書籤；在學校網站內的「遠程學習」標誌下，將看到您孩子的每週學習時間表（每星期一早上會有更新版）

讓我們一起努力，期待美好的新學年！